



**RED  
BOX**  
STORAGE  
紅盒迷你倉



## HKGCC Members Exclusive Offer 香港總商會會員 專享優惠



**Your Valuables, In Our Care**  
你最珍惜的，我們細心保存

### EXCLUSIVE OFFER

HKGCC members can now enjoy up to **20% Off** when booking a storage unit with RedBox Storage.

### 專享優惠

香港總商會會員於紅盒迷你倉租用自存迷你倉最高可享 **8折** 優惠。

☎ 2556-1116

✉ [enquiry@redboxstorage.com.hk](mailto:enquiry@redboxstorage.com.hk)

Quote Code 優惠碼: **[Corp-HKGCC]**



#### Terms and Conditions

1. This offer is valid for HKGCC members until 31 December 2021. 2. This offer is applicable to new customers only at RedBox. 3. This offer applies to RedBox Self-storage rental only. 4. To enjoy this offer, min. of 3 months rental applies. 5. The offer cannot be used in conjunction with any other RedBox promotional offers. 6. All matters and disputes on all offers will be subject to the final decision of RedBox Storage Limited.

#### 條款及細則

1. 此優惠適用於香港總商會會員，有效期至2021年12月31日。2. 此優惠只適用於紅盒迷你倉之新客戶。3. 此優惠只適用於紅盒迷你倉的自存迷你倉租金項目。4. 新客戶須簽定最少3個月合約以享此優惠。5. 除非另有說明，否則此優惠不可與任何其他推廣優惠同時使用。6. 所有事宜和爭議將由紅盒迷你倉作出最終決定。

Shatin 沙田 | Chai Wan 柴灣 | Yau Tong 油塘 | Tuen Mun 屯門 | Tsuen Wan 荃灣